

# Protokoll SMC SKÅNE Styrelsemöte 2024-09-03.

## Plats: Teams.

### Närvarande:

**Beslutande:** Ann-Sophie Hansson, Sven Liljekvist, Stefan Gangefors (Gange), Janeth Olsson, Bo-Göran Hansen, Rolf Malmberg och Ingvar Stark.

**Suppleanter:** Annika Karlstein, Peter Myrbäck och Patricia Månsson (fr pkt 55).

**Valberedningen:** Maria Hammer.

### 47 **Mötets öppnande.**

Ann-Sophie öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### 48 **Beslutande och ev val av ordf och sekr.**

Konstaterades att Ingvar Stark är beslutande i dag.

### 49 **Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor.**

Övriga frågor:

Tjejkväll Probike 28/11.

Behövs ansvarig för MC-handlare?

Körskolor.

Novemberkonferensen.

Dagordningen godkändes.

### 50 **Val av justeringspersoner (2st).**

Valdes Stefan Gangefors och Sven Liljekvist.

### 51 **Föregående protokoll.**

Lades till handlingarna.

### 52 **AU-beslut.**

2024-08-12 Tilläggsanslag grus.

AU beviljade tilläggsanslag om 5.000:- så att grus kan genomföra en internutbildning nivå 3.

### 53 **Rapporter.**

#### **Patricia Månsson: (Förråd)**

Efter lite letande hittades ett nytt förråd i Lund med bättre klimat och miljö. Å hel automatiskt enligt överenskommelse. Inga nycklar å vi minskar körning för tillgänglighet.

Så den 19/8 skrevs nytt kontrakt å den 26/8 tömdes Billeberga förrådet å flytta till shugard i lund.

Det är på 6m2 så all materiel får plats. Det är 15 dagars uppsägningstid.

Det vill säga att den 15e är uppsägnings dag på 30 dagars månad.

Då nästkommande räkning kommer.

Öppet 6-23 alla dagar. År man där efter 23 kommer man ej ut utan måste då ringa väktare och då kommer en kostnad!

Det är bemannat mån -fre 9-18 om det uppstår problem. Telefon hjälp på lördagar.

Ann-Sophie tackade Patricia och Peter för utmärkt arbete med förrådet.

#### **Peter Myrbäck: (Grus)**

#### **Verksamhet**

Under säsongen 2024 kommer alla fyra planerade och budgeterade kurstillfällen att genomföras.

Dessutom har tillkommit att arrangera en internutbildning för grusfunktionärerna som anmält sej till 15/9, eftersom det är första

gången någonsin SMC Skåne arrangerat en nivå 3 gruskurs (högsta svårighetsgraden). Det blir dagen före kursen och vi erbjuder logi i närheten på Kärraton för de långväga. Kostnader för detta saknas dock i grusbudgeten så vi har frågat styrelsen och fått godkännande av dem att vi kan ta på oss kostnader (cirka 5000 kr) för en extra internutbildningsdag (logi, och mat).

#### **Gruskurs 1, Nivå 1+2. Lör 19/5**

KL är Johan Nordh  
Fullbokad med 21 deltagare.  
Antal incidentrapporter: 0  
8 funktionärer, varav 3 är grusinstruktörer.  
Mycket bra utvärderingsresultat.

#### **Gruskurs 2, Nivå 1+2. Sön 16/6**

KL är Samuel Wiling  
Fullbokad med 20 deltagare.  
Antal incidentrapporter: 1 (Caterina Åhlander)  
8 funktionärer, varav 4 är grusinstruktörer och 1 aspirant.  
Mycket bra utvärderingsresultat.

#### **Gruskurs 3, Nivå 1+2. Sön 18/8**

KL är Pia Nordh  
Fullbokad med 21 deltagare.  
Antal incidentrapporter: 0  
9 funktionärer; 1 KL, 4 grusinstruktörer, 3 aspiranter och 1 resurs.  
Mycket bra utvärderingsresultat.

#### **Gruskurs 4, Nivå 3. Sön 15/9**

KL är Per-Erik.  
Fullbokad med max 16 deltagare.  
Antal incidentrapporter: ?  
7 funktionärer; 1 KL, 4 grusinstruktörer, 2 aspiranter.

#### **Funktionärsdag inför Nivå 3-kurs. Lör 14/9**

Per-Erik blir KL denna dag.  
Antal incidentrapporter: ?  
Vi kommer att arrangera en internutbildning för grusfunktionärerna som anmält sej till 15/9, eftersom det är första gången någonsin SMC Skåne arrangerar en nivå 3 gruskurs.  
Pia och Johan håller i planering, anmälningar och genomförande.  
Peter och Ola skapar en kurs i portalen där Peter lägger in alla funktionärer för att få försäkringsskydd.

#### **Ola Barthel: (KNIX)**

Vi har fortfarande problem med Lockarp och för tillfället så ser vi heller inte hur det kan lösas sig. Det är tre parter som är involverade är Malmö stad, klubben och Jörgen som har hyrkartarna. Så länge som de inte är överens om hur det drivs och hur det ska drivas kommer vi inte att få några tider.

Vi fortsätter att köra på Klippan och där har vi ett väldigt gott samarbete. Året fjärde KNIX genomförs den 8 september.

#### **Marina Ghidini: (Skånetouren)**

Vi träffades vid Perstorp kl.08 och det var nästan 40 personer närvarande. Kl.09 avgick rundan mot södra delen av Skåne med frukost på Ekerödsrasten. Min beställning hade blivit bortglömd men efter lite väntan så kunde de servera mackor och kaffe ändå. Sedan körde vi vidare till Vombsjön för paus med korvgrillning. Sedan ända ner till Hörte och havet. Vi var lite försenade här så vi hoppade över besöket på Flygmuseet

vid Skurup och tog oss därefter upp mot Skryllegården och en god middag. 21 personer stannade för mat och avslutning efter en vacker och solig dag med mer än 20 mil på kilometervisaren. Nästa år ska vi lägga ut turen lite tidigare och skapa ett event i Facebook som ska delas av så många som möjligt för att få fler deltagare.

### **Annika Karlstein: (MC-handlare)**

Lämnat broschyrer på följande:

8/5 Probike, Yamaha, Lillemans, Nilssons.

13/6 Probike, Nilssons, Je68, Gerts.

26/8 Motorsport.

28/8 Bikeman.

Närvarat på följande event:

31/8 Probike heldag, värvat 5-6 medlemmar.

Punkter att ta upp:

Tjejkväll på Probike 28/11. Budget?

Diskutera om ansvarig på MC handlare behövs eller ej.

### **Maria Hammer: (Körskolor)**

Tänkte informera om info på körskolor som är och har varit trögt. Inte så mycket att säga så det kanske ska gå under övrigt?!

Beslöts att Ingvar kollar om vi kan få gjort en ny logga att klistra över den gamla på tältet.

54

### **Riks information:**

Ann-Sophie delgav information hon fått från Riks:

- Roger Berzell blir ny generalsekreterare och Jesper Chritensen blir internationell sekreterare.
  - Huset i Borlänge skall säljas.
  - Hoj-X pausas.
  - Omorganisation av MC-folket planeras. Den kommer att moderniseras och digitaliseras. Fokusera på distrikten. Produktionen upphandlas. Planeras vara klart mars 2025.
- Synpunkter kan lämnas på novemberkonferensen.
- Hemsidan avses uppgraderas.
  - Stadgar (Riks och distrikt) ses över. Extra årsmöte för detta sker vid novemberkonferensen.

55

### **Övriga frågor:**

Tjejkväll Probike 28/11.

Diskuterades, inget beslut fattades.

Behövs ansvarig för MC-handlare?

Frågan bordlägges.

Körskolor.

Låg aktivitet för tillfället.

Novemberkonferensen.

Beslöts att skicka Ann-Sophie (ordförande) och Gange (hemsidesansvarig) samt 2 personer ur KUA-gruppen. KUA kommer att ombedas att ta reda på om det kommer att avhandlas grus-frågor. Om så kommer att ske och KUA önskar skicka ytterligare en person uppdras AU att fatta beslut.

**Mötets avslutande.**

Ann-Sophie tackade och avslutade mötet.

---

Ann-Sophie Hansson  
Ordförande

---

Rolf Malmberg  
Sekreterare

---

Stefan Gångefors  
Justerare

---

Sven Liljekvist  
Justerare